
Bestyrelsesmøde
Referat fra d. 1. maj 2023 kl. 17.00-19.30

Sted: Spiloppen
Afbud sendes til katja.kristensen@hedensted.dk senest d. 27. april

Deltagere:
Forældre: Michael, Marc, Janni, Redifa, Rasmus, Asmine, Pernille, og Mette.
Personale: Bente, Lone og Dorte
Ledelse: Mette, Katja

Afbud: ingen

Referent: Lone

TID EMNE; Dialog, orientering,
beslutning

Referat:

17.00-17.20 Velkomst ved Katja og Mette
Lidt godt til ganen…
Orientering

- informationsmøde for nye
bestyrelsesmøde 8.6.kl 19-20.30
i kantinen på Rådhuset

- Vi går i gang med at søge en
afdelingsleder. Der skal et
bestyrelsesmedlem med til
samtale. Den ansatte skal have
base i Spiloppen

-
17.20-17.50 Orientering om

styrelsesvedtægt-Daginstitutioner
med flere hus.
Forretningsordnen 2022/23

Michael er fortsat formand.
Asmine er næstformand

17.50-18.50 Opsamling af generalforsamling og
forældredialog, samt punkter fra
bestyrelsen.

● Flytning af
generalforsamling?

Ros fra Katja til Forældrebetyrelsen for
arrangementet

- Workshop omkring, hvad er den
gode dage i daginstitutionen,
både for børn og forældre.

- Der er blevet lavet nogle kort
med overskrifter. ( som står
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● Spørgeskema til forældrene i
forhold til opbakningen til
generalforsamlingen?

● Status vedr. organisationen,
bemanding mm.

● Forventningsafstemning
mellem organisationen og
forældrene i forhold til
samarbejde.

● Opfølgning på
naturvejlederens besøg.

under dette referat)- Katja og
Mette kan bruge,det som de
synes det giver mening. - og vi
kan tage det op på næste
bestyrelsesmøde.

- Punkter til næste
generalforsamling: er det muligt
at flytte den til et andet
tidspunkt. Det står i vedtægterne,
at det skal være inden 1.4. me
kan tages op om det kan flyttes
på dialogmøde i juni.

- Tænker at der vil være større
tilslutning, hvis det kan laves på
et andet tidspunkt på året.

- Kan vi lave et spørgeskema i Aula,
for at få feedback på, hvad skal
der til, for at flere vil dukke op. -
og det skal ud lige om lidt.

- Ønsker at få en status til hvert
bestyrelsemøde om hvordan det
går i de forskellige afdelinger. Er
der udfordringer i forhold til
bemanding, er der nogle emner
der arbejdes med.

- Forventningsafstemning:
Bestyrelsen vil gerne bidrage,
men ønsker at “organisationen”
giver udtryk for noget de gerne vil
have af bestyrelsen, et mål de kan
arbejde hen imod.

- Vil gerne have et “SPOT” ved hver
Aula skærm, hvor bestyrelsen
fortæller om, hvad de laver.

- T-shirts til bestyrelsen, så det er
synligt til arrangementer at de er
bestyrelse.
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- Forældrebestyrelses billede med
børn, så man ved, hvor
forældrene hører til.

- Dagsorden ny struktur, at
bestyrelsen har et punkt hver
gang. og at hver afdeling fortæller
lidt om, hvad de arbejder med.

Fokuspunkter fra bestyrelsen
(efter generalforsamling)

- hvordan får vi større
opbakning til
generalforsamling

- Vil gerne være med til at
skabe gode rammer for
personalet. Er der
mulighed for at lave det
man har lyst til/brænder
for.

- Hverdagen - hvordan ser
den ud? Sårbarhed i
forhold til
personaleudskiftning.

- Synes det er rart, at der
bliver hængt en personlig
præsentation op, når der
starter nyt personale.

- Hvad er vigtigt i overgange
- Hjemmeside - god

branding vigtigt (men alt
er ensrettet på AULA, og
det er kun er ledelsen der
kan lægge ting ind)

- Hvordan får vi forældre til
at melde “rigtigt” til ferie,
så det ikke er som i
påsken, hvor kun det
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halve af de tilmeldte børn
mødte op.

Personalet har haft en god aften
med naturvejleder. det blev
indedørs pga regnvejr. Men
personale fik mange gode input,
som allerede er blevet afprøvet
sammen med børnene.

18.50-19.10 Fælles arbejdsdag i kolonihaven Kolonihaven trænger helt vildt til at få
gjort noget ved det hele.
Slå græs, rive det gamle skur ned, ordne
noget hegn med mere. Bålplads
renoveres.
Bestyrelsen vil gerne lave en ryste
sammen dag, hvor de tager en
arbejdsdag i kolonihaven.
Onsdag den 10. 5. kl 12 mødes Pernille
med Bente og Lone/ Claus ved Lykkebo
og tager i Kolonihaven sammen.

19.10-19.30 Evt. og billeder af de nye
medlemmer af bestyrelsen

Bestyrelsen sørger selv for at de får taget
billeder med deres børn til opslagstavlen.
Mette sørger for at de bliver lagt på
hjemmeside.

Punkter fra workshop: Fokus var hvad giver en god dag for børn og forældre
_ Det fungere godt, når de forskellige etager samarbejder
- Der er ekstra fokus på børn, der har det svært ved aflevering, og det bliver prioriteret
- Oplevelse af, at når man henvender sig om et problem, så bliver der taget hånd om det.
-Mere udeliv
- Det betyder meget, at man følges ad i sen gruppe/stue - oplevelse af, at de splittet
- Flere aktiviteter/ temaer
- Stor forskel i hvor meget information, der gives ved afhentning
- flere billeder på Auka (Lykkebo)
- svær overgang fra vuggestue til børnehave
- onboarding procedure til indkøring/ overleverinng
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